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Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı AR-GE Teşvikleri Genel Müdürü M. Bilal Macit ve
Teknoloji Geliştirme Bölgeleri Dairesi Başkanı İbrahim Karabulut ile AR-GE

Tasarım Merkezleri Daire Başkanı Alper Kahramanca Zafer Teknopark’ın son
durumu hakkında bir dizi ziyaretler gerçekleştirdi.

Bakanlık yetkilileri
Zafer Teknopark’ın son durumunu inceledi

Heyet ilk olarak Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ) Rektörü Prof.
Dr. Mehmet Karakaş’ı makamın-
da ziyaret etti. Ziyaretin ardından
AR-GE Teşvikleri Genel Müdürü
ve beraberindeki heyet ile

Organize Sanayi Bölgesindeki
Teknopark inşaatına geçilerek
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim
Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay ve
yüklenici firma yetkilileri ile
inşaat süreçleri değerlendirildi.

Üniversite ziyaretinde AKÜ
Rektörü Prof. Dr. Karakaş’a
üniversite ve üniversite sanayi
işbirliği çerçevesinde yürütülen
proje ve çalışmalar hakkında bil-
giler verildi. >>DEVAMI 5’TE

Belediye'de halk
günü dönemi başlıyor

Afyonkarahisar Belediyesi, vatandaşların istek
ve beklentilerini doğrudan Başkan Burcu
Köksal’a iletebileceği “Halk Günü Toplantılarına”
başlıyor. Her hafta Cuma günleri 10.00-12.45 saat-
leri arasında düzenlenecek ilk halk günü toplan-
tısı, bugün (17 Mayıs Cuma) Belediye Meclis
Salonunda yapılacak. Belediye Başkanı Burcu
Köksal’ın Başkanlığında vatandaşlardan gelen
istek ve taleplerin dinleneceği toplantılara,
Başkan Yardımcıları ile belediye birim müdürlü-
leri katılacak. Konuyla ilgili sosyal medya
hesabından halka seslenen Başkan Burcu Köksal,
mazbatasını aldığı günden bu yana şahsına gös-
terilen teveccühten dolayı herkese teşekkür etti.
>>DEVAMI 8’DE

Taytak müjdeyi paylaştı
Makine Fabrikası
personel alacak
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili

Mehmet Taytak’ın Afyon Makine Fabrikası için yaptığı gir-
işimler sonucu fabrikaya 2007 yılından sonra ilk personel
alımı gerçekleşiyor. Yaptığı açıklamada Taytak; “Afyon
Makine Fabrikası bölgemiz ekonomisi ve istihdamı açısından
bizler için önemlidir. Afyon’a 2 kaynakçı, 2 tornacı,1 elek-
trikçi olmak üzere 5 personel alımı gerçekleştirilecek ve fab-
rikamız bundan sonra peyderpey olarak personel alımı
devam edecektir. Genel Müdürümüz Dr. Muhiddin Şahin
Beyefendi’yle görüşerek kendilerine hemşehrilerimiz adına
teşekkürlerimi ilettim” dedi. >>DEVAMI 5’TE

Bilişim sistemleri üzerinden
hırsızlık yapan şahsı polis yakaladı

DEVAMI 3’TE

Afyonkarahisar'da gencin silahla
öldürülmesi olayında 2 tutuklama

Afyonkarahisar'ın Sinanpaşa ilçesinde 20 yaşında bir gencin
silahla öldürülmesiyle ilgili gözaltına alınan 4 şüpheliden 2'si

tutuklandı. >>DEVAMI 3’TE
Afyonkarahisar’da bilişim sistemleri üzerinden hırsızlık yapan

ve hapis cezasıyla aranan 1 şahıs polis operasyonuyla yakalandı.

Korkmaz “Hayatının değerini bil,
tansiyonunu ölçtür, uzun ve sağlıklı yaşa!”
İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr.
Serhat Korkmaz, 17 Mayıs
Dünya Hipertansiyon Günü
dolayısıyla yazılı bir açıkla-
ma yayımladı. Korkmaz açık-
lamasında, Hipertansiyonun
ciddi sağlık sorunlarına yol
açan bir hastalık olduğunu
ifade ederek, dünya
genelinde çoğu ölümün bu
hastalıktan meydana
geldiğine değindi. Korkmaz,
Düzenli olarak tanisyon
ölçtürülmesi gerekir” dedi.
>> DEVAMI 3’TE

Fırıncıların isimleri
mahalle fırınlarında yaşatılacak

Emirdağ Belediye Meclisi tarafından alınan karar
doğrultusunda, Emirdağ Belediyesi tarafından

yapılan Mahalle Fırınlarına ilçenin fırıncılık
geleneğine katkı sağlamış ve önemli hizmetler

sunmuş fırıncıların isimleri verildi. >>5’TE

Dinar’da Aşık
Veysel anıldı
Dinar 2. kitap günleri etkinlikleri kap-
samında 100. Yıl Cumhuriyet bilim ve
sanat kongre merkezinde düzenlenen

aşkın kalemi Sinan Yağmur’un
katılımıyla gerçekleştirilen Aşık Veysel’i

anma etkinliği yapıldı.
>>DEVAMI 2’DE

Afyonkarahisar’da 19 Mayıs Atatürk'ü
Anma Gençlik ve Spor Bayramı coşkusu bu

sene ilk kez düzenlenen "Gençlik Spor
Festivalleri" ile zirveye taşınıyor! 19 Mayıs

Pazar günü Zafer Meydanı'nda gerçekleştir-
ilecek festivalde gençlik, spor ve eğlence bir

araya geliyor. >> DEVAMI 7’DE

Gençlik spor festivali
Zafer Meydanı’nda!

‘’Çocuklarda
omurga

sağlığının
korunması ve

sağlıklı beslen-
me’’ konulu

eğitimler tüm
ilçelerde

tamamlandı. >>
DEVAMI 7’DE

’Çocuklarda omurga sağlığının
korunması’ konulu eğitim verildi

Sandıklı Belediyesi Başkanı
Adnan Öztaş'ın Talimatıyla

Yarı Olimpik Yüzme
Havuzunda Ücretsiz Yüzme

Kursları Başlıyor. >>7’DE

Ücretsiz yüzme
kursları başlıyor

Ulusal lojistik ve tedarik
zinciri kongresi başladı

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Bolvadin
Uygulamalı Bilimler Fakültesi ve Lojistik Derneği
işbirliği ile düzenlenen 13. Ulusal Lojistik ve
Tedarik Zinciri Kongresi başladı. AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş yaptığı açıklamada
ekonomik göstergelerin, ülkelerin gelişmişlik ve
kalkınmışlık düzeylerinin anlaşılmasını sağlayan en
önemli faktörlerden biri olduğu belirtti. Karakaş,

“Ekonomik göstergelerin olumlu olmasının;
ekonomik, sosyal, psikolojik ve kültürel doku
üzerinde müspet etkileri bulunmaktadır ki; bu etkil-
er, bireylerin kültür ve refah seviyelerini yüksel-
terek yaşam kalitesini arttırmaktadır. Lojistik ise,
ekonomik göstergelerin iyileşmesinde önemli rol
oynayan imkânlardan biridir” diye konuştu.
>> DEVAMI 4’TE



17 MAYIS 2024 CUMA
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Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/11 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Afyonkarahisar ili Çay ilçesi Yeşilevler Mah. Körbağlar Mevkii,189
ada, 5 parsel, 5,231,72m2.yüzölçümlü,üzüm bağı vasıflı taşınmaz.İmar planı içerisinde
tarımsal nitelikli alanda kalmaktadır.Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğünden
uygun görüş alındıktan sonra yapılaşmaya müsaade edilecektir.Parselin yapı nizamı
ayrık nizam, 2 kat, saçak seviyesi 6,5 m. Kaks; 0,60 Ön bahçe çekme mesafesi;10
m.arka ve yan bahçe mesafesi;5 m. yapılaşma şartlarına sahiptir. Plansız alanlar imar
yönetmeliğinin 13,15, 62 maddeleri gereğince aynen taksimi mümkün değildir.
Taşınmaz düz veya düze yakın eğiimli, taşsız, toprağı derin profilli, orta bünyeli,
organik maddece iyi, arımsal üretimi kısıtlayıcı herhangi bir unsuru bulunmayan sulu
tarım arazisidir. kooperatif sulama sahası içerisinde kalmakta ve kanarından da su
kanalı geçmektedir. Parsel üzerinde herhangi bir 9 yapı unsuru bulunmamaktadır.
parsel üzerinde ceviz, erik, muşmula, kayısı gibi muhtelif yaşlarda bakımlı olmayan kıs-
men kurumaya yüz tutmuş 30 adet meyve ağacı bulunmaktadır. Ağaçlar mevcut
durumlarına göre değerlendirilmiş ve her birinin bedeli 1,000TL./Adet olarak alınmıştır.
Taşınmazın kadastral yola 2 tarafından cephesi bulunmaktadır. Taşınmaz
Afyonkarahisar Konya karayoluna 260 m. Çay ilçe merkezine 1 km. meskun mahale
300 m. mesafededir.
İmar Durumu :Var , Kat sayısı 2, İnşaat tarzı Ayrık Nizam,Kat Adedi 2,

saçak seviyesi 6,5,
Kıymeti : 1.143.005,52 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Diğer : güncel kayıtlarda olduğu gibidir
Artırma Bilgileri

T.C.
ÇAY(SULH HUKUK MAH.)

SATIŞ MEMURLUĞU
2024/11 SATIŞTAŞINMAZIN GAZETE VEYA

İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

22

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :2033375

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2021/13 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Afyonkarahisar İli İhsaniye İlçesi YaylabağıKasabası 123 ada 122
parsel sayılı tarla vasıflı olarak tapuya kayıtlı taşınmaz
Yüzölçümü : 17.455,39 m2
İmar Durumu : İmar planı dışındakaldığı bildirilmiştir.
Kıymeti : 1.352.655,02 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler:
Artırma Bilgileri

T.C.
AFYONKARAHİSAR 2. (SULH HUKUK MAH.)

SATIŞ MEMURLUĞU 2021/13 SATIŞ
TAŞINMAZIN GAZETE VEYA

İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Başlangıç Tarih ve Saati : 07/06/2024 - 14:00
------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 14/06/2024 - 14:00
Başlangıç Tarih ve Saati : 02/07/2024 - 14:00
------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 09/07/2024 - 14:00

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

1.Artırma

2.Artırma

Başlangıç Tarih ve Saati : 17/06/2024 - 13:58
------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 24/06/2024 - 13:58
Başlangıç Tarih ve Saati : 12/07/2024 - 13:58
------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 19/07/2024 - 13:58

1.Artırma

2.Artırma

Yetkililer, gelen misafirlerin keyifli bir
ortamda vakit geçirmesi için çalış-
maların hızla tamamlanacağını bildir-
di. Aqua Park'ta yapılan çalışmalar
arasında güvenlik tedbirlerinin artırıl-
ması ve oyun alanların bakımı yer
alıyor. Yetkililer, tesisin her alanında
olduğu gibi Aqua Park'ta da gerekli
tüm düzenlemelerin titizlikle
yapıldığını ifade ettiler. Hazırlıkların
tamamlanmasıyla birlikte, Aqua
Park'ın yaz sezonunda ziyaretçilere
en iyi şekilde hizmet vermesi hede-
fleniyor. Misafirlerin rahat ve eğlenceli
bir zaman geçirebilmesi için tüm
detaylar düşünülerek çalışmalar
sürdürülüyor. >>İBRAHİM ARTIÇ

Bolvadin termal tesislerinde aqua
park hazırlıkları hızla devam ediyor

Bolvadin Termal Tesislerinde bulunan Aqua Park'ta yaz sezonu
için hazırlıklar tüm hızıyla devam ediyor.

Düzenlenen etkinliğe
Dinar Belediye Başkanı
Veysel Topçu, İlçe
Kaymakamı Kemal
Duru, Evciler Belediye
Başkanı Berrin Uğurlu ve
ilçe protokolü katıldı.
Yazar Sinan Yağmur
Etkinlikte Aşık Veysel’i
anlatarak söyleşi gerçek-
leştirdi. Program sonun-
da Belediye Başkanı
Veysel Topçu, ilçe
Kaymakamı Kemal Duru
ile katılımcılara hediye
edilen kitapları verdi ve
Yazar Sinan Yağmur
hediye edilen kitapları
imzaladı. Belediye
Başkanı Veysel Topçu,
programa katılımların-
dan dolayı Yazar Sinan
Yağmur’a, ekibine ve
misafirlere teşekkür etti.
>>Mehmet KASAL

Dinar’da Aşık Veysel’i anma etkinliği
Dinar 2. kitap günleri etkinlikleri kapsamında 100. Yıl Cumhuriyet bilim ve

sanat kongre merkezinde düzenlenen aşkın kalemi Sinan Yağmur’un
katılımıyla gerçekleştirilen Aşık Veysel’i anma etkinliği yapıldı.

“Sermaye piyasası kurumlarında kariyer” semineri gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) İktisadi Bilimler Fakültesi (İİBF) Maliye Kulübü tarafından “Sermaye Piyasası Kurumlarında Kariyer” konulu seminer düzenlendi.

Seminere, İİBF Dekan V. Prof. Dr.
Gökhan Demirtaş, Hukuk Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. İhsan Cemil Demir,
Türkiye Uzmanları Birliği Yönetim
Kurulu Üyesi Emrullah Acar, Türkiye
Sermaye Piyasaları Birliği Genel
Sekreter Yardımcısı Elif Gönençer,
Merkezi Kayıt Kuruluşu A.Ş. İnsan
Kaynakları Direktörü Fatih Gümüş ile

öğretim üyeleri ve öğrenciler katıldı.
Seminerde Türkiye Uzmanları Birliği
Yönetim Kurulu Üyesi Emrullah Acar,
gayrimenkul değerlemesi ve danışman-
lık hizmetleri ve değerleme uzmanlığı
mesleği hakkında bilgiler verdi.
Seminerde ayrıca Türkiye Sermaye
Piyasaları Birliği Genel Sekreter
Yardımcısı Elif Gönençer, Sermaye

Piyasaları ve sermaye piyasası lisansla-
ma sınavları hakkında öğrencilere
sunum yaptı. Merkezi Kayıt Kuruluşu
A.Ş İnsan Kaynakları Direktörü Fatih
Gümüş ise merkezi kayıt kuruluşunun
veri ve teknolojileri ve işe alım süreçleri
hakkında tecrübelerini paylaştı.
Seminer, soruların cevaplanmasının
ardından sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR
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Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü Siber Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü görevlilerince aranan şahısların
yakalanmasına yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemeler sonrası bilişim sistemlerinin
kullanılması suretiyle hırsızlık suçundan 3 yıl 9 ay
hapis cezasıyla aranan Y.M., isimli şahıs düzen-
lenen operasyonla yakalandı. Şahıs emniyetteki
işlemlerinin ardından sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak cezaevine gönderildi.
>>İHA

Bilişim sistemleri üzerinden
hırsızlık yapan şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da bilişim sistemleri üzerinden hırsızlık yapan ve

hapis cezasıyla aranan 1 şahıs polis operasyonuyla yakalandı.

Edinilen bilgilere göre,
Sinanpaşa İlçe Emniyet
Müdürlüğü'nde işlemleri
tamamlanan M.D., S.K., A.Ö. ve
B.S.T. adliyeye sevk edildi.
Zanlılardan A.Ö. ile B.S.T,
çıkarıldığı Sulh Ceza
Hâkimliğince tutuklandı. Dün,
Akpınar Mahallesi'ndeki
Kuruçay baraj yolunda başın-
dan silahla yaralanan T.A.Ö.,
kaldırıldığı Afyonkarahisar
Devlet Hastanesi'ndeki müda-
haleye rağmen kurtarılamamış,
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekipleri
4 zanlıyı gözaltına almıştı. Polis
olayla ilgili 2 tabanca ele geçir-
mişti. >>İHA

Afyonkarahisar'da gencin silahla
öldürülmesi olayında 2 tutuklama
Afyonkarahisar'ın Sinanpaşa ilçesinde 20 yaşında bir gencin silahla
öldürülmesiyle ilgili gözaltına alınan 4 şüpheliden 2'si tutuklandı.

Korkmaz açıklamasında,
Hipertansiyonun ciddi sağlık sorun-
larına yol açan bir hastalık olduğunu
ifade ederek, dünya genelinde çoğu
ölümün bu hastalıktan meydana
geldiğine değindi. Korkmaz,
“Hipertansiyon; kan basıncının
olması gereken değerin üzerinde
olmasıyla karakterize, tedavi
edilmediği taktirde ciddi sağlık
sorunlarına yol açan müzmin (kro-
nik) bir hastalıktır. Hipertansiyon
tanısı, yapılan seri ölçümler net-
icesinde sistolik kan basıncının 140
mmHg’nın ve/veya diyastolik kan
basıncının 90 mmHg’nin üzerinde
olması halinde konur. Tek bir ölçüm
ile elde edilen yüksek değer tanı için
yeterli değildir. Hipertansiyon;
inme, kalp krizi, kalp yetmezliği ve
böbrek hasarı gibi ölümcül durum-
lara yol açması nedeniyle dünya
genelindeki hastalık ve ölümlerin en
önde gelen risk faktörü olarak kabul
edilmektedir”

“SENEDE 11 MİLYON
KİŞİ ÖLÜYOR”

Bu hastalıktan her yıl 11 milyon
kişinin öldüğünü belirten Korkmaz,
“Dünya Sağlık Örgütü’nün yapmış
olduğu çalışmalara göre dünya
genelinde 1,3 milyar kişi hipertan-
siyon ile yaşamını sürdürmekte olup
her yıl 30-70 yaş arasındaki yak-
laşık 11 milyon kişi hipertansiyon
nedeniyle hayatını kaybetmektedir.
Ülkemizde, 2023 yılında yapılan bir
çalışmada 15 yaş üzerindeki nüfus-
taki hipertansiyon sıklığının yüzde
18,3 olduğu ve sıklığın yaşla birlikte
arttığı belirlenmiştir. Türkiye
İstatistik Kurumu tarafından yayım-
lanan 2022 yılı ölüm ve ölüm nedeni

istatistiklerine göre de
ülkemizde gerçekleşen
ölümlerin yüzde 3,5’inden
hipertansiyon sorumludur.
Vakaların yüzde 95’inde
hipertansiyona yol açan
asıl neden tam olarak
belirlenememiş olmakla
birlikte altta yatan en sık
nedenler arasında yüksek
tuz ve yağ tüketimi,
meyve ve sebzeden fakir
diyet, aşırı kilo ya da
obezite, yetersiz fiziksel
aktivite, zararlı alkol kul-
lanımı, tütün ve tütün
ürünleri tüketimi ile stresin
yer aldığı gösterilmiş;
olumlu yaşam tarzı değişikliklerini
içeren birincil koruma yönteminin
hipertansiyondan kaynaklanan ilave
hastalık ve ölümleri önlemede etkili
olduğu ortaya konulmuştur.
Hipertansiyonun erken teşhisi, etkili
tedavisi ve düzenli aralıklarla izlen-
mesi, hastalıkla mücadelenin diğer
basamaklarıdır”
“HİPERTANSİYON FARKINDAL-
IĞI, NE YAZIK Kİ İSTENİLEN
DÜZEYDE DEĞİLDİR”
Toplumda hipertansiyon
hastalığının farkındalığının istenilen
düzeyde olmadığını dile getiren
Korkmaz, “ Önlenebilir ve tedavi
edilebilir bir hastalık olmasına ve
ölümcül sonuçlarına rağmen
toplumumuzun hipertansiyon
farkındalığı, ne yazık ki istenilen
düzeyde değildir. Yapılan güncel
çalışmalar; erişilebilir ve kapsamlı
sağlık hizmet sunumunun gerçek-
leştirildiği ülkemizde, nüfusumuzun
yüzde 16,7’sinin şu ana kadar kan

basıncını hiç ölçtürmediğini; daha
önce hipertansiyon tanısı almış
olanların yüzde 21,8’inin ise hiper-
tansiyon tedavisi almadığını ortaya
koymuştur. Çarpıcı tespitlerden biri
de tedavi alan beş hastadan birinin
ilaçlarını düzenli almadığıdır.
Buradan hareketle, 17 Mayıs Dünya
Hipertansiyon Günü’nün bu yılki
teması “Hayatının Değerini Bil,
Tansiyonunu Ölçtür, Sağlıklı ve
Uzun Yaşa” olarak belirlenmiştir.
Hazırlanan kontrol programlarının
etkili olabilmesi, hipertansiyondan
kaynaklanan sakatlık ve ölümlerin
önlenebilmesi için vatandaşlarımızı;
kayıtlı oldukları aile hekimlerini
düzenli olarak ziyaret etmeye,
periyodik olarak tarama ve izlem-
lerini yaptırmaya, hastalıklarını
klinik yönergelere uygun olarak
tedavi ettirmeye, aile hekimlerinin
gerekli gördüğü durumlarda da has-
tanelere başvurarak ileri tetkik ve
tedavilerini yaptırmaya davet ediy-
oruz. >>HÜDAYİ ACAR

Korkmaz “Hayatının değerini bil,
tansiyonunu ölçtür, uzun ve sağlıklı yaşa!”

İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz, 17 Mayıs Dünya
Hipertansiyon Günü dolayısıyla yazılı bir açıklama yayımladı.

Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ’ın
‘0222 186 00 00’ numaralı
WhatsApp hattını cep telefonuna
kaydeden tüketiciler, bu numarayla
yazışarak planlı-plansız kesintiler ve
elektrik dalgalanmaları hakkında
bilgi alıp, aydınlatmayla ilgili ihbarda
bulunabiliyor. İlk etapta yapay zeka
destekli bir bot üzerinden ilerleyen
yazışma, tüketicilerin farklı soruları
olması durumunda müşteri temsil-
cisi ile yine aynı kanal üzerinden
yazışarak devam ediyor ve bu
sayede konu çözüme kavuşturuluy-
or.
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir,
Kütahya ve Uşak’ta faaliyet
gösteren Osmangazi Elektrik
Dağıtım AŞ (OEDAŞ), tüketici mem-
nuniyetini ve deneyimini sürekli
olarak iyileştirmeye yönelik diji-
talleşme çalışmaları kapsamında
WhatsApp üzerinden de hizmet
veriyor. Buna göre ‘0222 186 00 00’
numaralı WhatsApp hattını cep tele-
fonuna kaydeden OEDAŞ tüketici-
leri; planlı-plansız kesintiler ve elek-
trik dalgalanmaları hakkında bilgi
alıp, aydınlatma ile ilgili ihbarda

bulunabiliyor. WhatsApp hattında
aynı zamanda işletme bilgileri ile
diğer işlemler seçenekleri de
bulunuyor.

MUZAFFER YALÇIN:
“TÜKETICILERIMIZLE AÇIK

ILETIŞIM KURUYORUZ”
WhatsApp hattı hakkında bilgi veren
OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın,
“Tüketicilerimizle karşılıklı etk-
ileşime dayanan açık iletişim poli-
tikamız doğrultusunda çeşitli kanal-
lardan yararlanıyoruz. Özellikle
saha çalışmalarımızda zorunlu
olarak yapılması gereken planlı
kesintilerde ve olası arıza
durumlarında tüketicilerimize
farklı kanallardan hızlı bir şekilde
bilgi vermeye odaklanıyoruz. Bu
kapsamda çağrı merkezimiz,
SMS, sesli yanıt sistemi (IVR)
gibi iletişim kanallarımızın yanı
sıra web sitemiz ve mobil uygu-
lama gibi kanallar üzerinden 7
gün 24 saat kesintisiz iletişim
sağlıyoruz. Bu kanallardan biri
de WhatsApp hattımız.
WhatsApp, neredeyse hepimizin
telefonunda olan, iletişim için

sıklıkla kullandığımız bir uygulama.
Tüketicilerimiz WhatsApp hattımızı
telefon rehberlerine ekledikleri
takdirde WhatsApp listelerindeki
diğer kişiler gibi bizimle de anında
iletişime geçebiliyor. Burada ilk
etapta yapay zeka destekli bot ile
yazışıyorlar. Ancak talep etmeleri
veya farklı bir soru sormaları duru-
munda bu kez müşteri temsilcilerim-
iz devreye giriyor. Böylece yazışma
aynı kanal üzerinden kesintisiz
devam ettirilerek konu çözüme
kavuşturuluyor.” dedi.
>>İZZET IŞIK

OEDAŞ, tüketicileriyle WhatsApp üzerinden yazışıyor
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ’ın ‘0222 186 00 00’ numaralı WhatsApp hattını cep telefonuna kaydeden tüketiciler, bu numarayla
yazışarak planlı-plansız kesintiler ve elektrik dalgalanmaları hakkında bilgi alıp, aydınlatmayla ilgili ihbarda bulunabiliyor. İlk

etapta yapay zeka destekli bir bot üzerinden ilerleyen yazışma, tüketicilerin farklı soruları olması durumunda müşteri temsilcisi ile
yine aynı kanal üzerinden yazışarak devam ediyor ve bu sayede konu çözüme kavuşturuluyor.
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Atatürk Kongre Merkezinde başlayan ve
18 Mayıs 2024 tarihinde sona erecek.
Afyonkarahisar Vali Yardımcısı V. Harun
Reşit Han, İkmal ve Garnizon Komutanı
Tuğgeneral Numan Yöner, AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Bolvadin
Belediye Başkanı Derviş Aynacı, Lojistik
Derneği Başkanı Prof. Dr. Gülçin
Büyüközkan, Ulaştırma ve Altyapı
Bakanlığı Ulaştırma Hizmetleri
Düzenleme Genel Müdürü Murat Baştor,
PTT Genel Müdürü Hakan Gülten, AKÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp
Özdemir, Bolvadin Uygulamalı Bilimler
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa Fişne,
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Dekan
V. Gökhan Demirtaş ile çeşitli üniversitel-
erden gelen bilim insanları ve öğrenciler
katıldı.

71 KONU BAŞLIĞINDA
101 BİLDİRİ SUNULACAK

Kongrenin açılış konuşmasını yapan
AKÜ Bolvadin Uygulamalı Bilimler
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa Fişne,
kongrede 26 ilden 101 bildirinin yer
aldığını belirtti. Fişne, “3 günlük yoğun
kongre programı kapsamında 8 davetli
konuşmacı sunum yapacak. Kongrede
bir panelimiz, 10 yüz yüze, 9 çevrimiçi
oturumumuz olacak. Kongremizde
Afyonkarahisar’da ve Bolvadin ilçemizde
gezi programları olacak. 26 ilden 101
bildirinin yer aldığı yoğun bir kongre pro-
gramımız var” dedi.
“BÖLGESEL KALKINMA TOPLUMSAL
GELİŞİM İÇİN KRİTİK ÖNEME HAİZ”

Lojistik Derneği (LODER) Başkanı Prof.
Dr. Gülçin Büyüközkan ise dernek olarak
Türkiye’de lojistik ve tedarik zinciri
faaliyetlerine yön veren lider bir kurum
olma vizyonuyla çalışmalarını sürdürdük-
lerini kaydetti. Lojistik ve tedarik zinciri
konularının geniş perspektifte tartışıl-
masının, küresel gelişim hızı açısından
büyük önem taşıdığını ifade eden
Büyüközkan, kongre temasının bölgesel
kalkınma ve lojistik olduğunu kaydetti.
Bölgesel kalkınmanın toplumların
ekonomik sosyal ve kültürel olarak
gelişmesinde kritik yol oynadığını anlatan
Büyüközkan, “Lojistik ise bu gelişmeyi
destekleyen birçok unsurun anahtarıdır.
Bu nedenle kongremiz bölgesel kalkın-
manın sürdürülebilirliği ve lojistik
altyapısının öneminin üzerine bir tartış-
ma ve paylaşım platformu sağlamayı da
amaçlamaktadır” diye konuştu. Bolvadin
Belediye Başkanı Derviş Aynacı ise
konuşmasında Afyonkarahisar’ın coğrafi
konumunun önemine dikkat çekti.
Aynacı, “Dünya artık yapay zekayı
konuşuyor ve bu yönde ilerliyor.
Mermerin, lezzetin, termalin kenti ve aynı
zamanda zaferin başlangıcı olan ve
bütün yolların kesiştiği Afyonkarahisar
lojistik açısından çok önemli dedi. Aynacı
belediye olarak kongreye katkı yaptık-
larını da sözlerine ekledi.

“LOJİSTİK EKONOMİK
GÖSTERGELERİN İYİLEŞMESİNDE

ÖNEMLİ ROL OYNAYAN
İMKÂNLARDAN BİRİ”

AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş
ise ekonomik göstergelerin, ülkelerin
gelişmişlik ve kalkınmışlık düzeylerinin
anlaşılmasını sağlayan en önemli faktör-
lerden biri olduğu belirtti. Karakaş,
“Ekonomik göstergelerin olumlu
olmasının; ekonomik, sosyal, psikolojik
ve kültürel doku üzerinde müspet etkileri

bulunmaktadır ki; bu etkiler, bireylerin
kültür ve refah seviyelerini yükselterek
yaşam kalitesini arttırmaktadır. Lojistik
ise, ekonomik göstergelerin
iyileşmesinde önemli rol oynayan imkân-
lardan biridir” dedi. Karakaş, son yıllarda
ekonomik kalkınmayla birlikte ülkelerin
dış ticarete olan eğilimlerinin artması, dış
ticaret işlemlerinin daha karmaşık bir hal
alması, lojistiğin önemini daha da art-
tırdığını belirterek, “Bu bağlamda,
ekonomik faaliyetlerin sürekliliği açısın-
dan ülkelerin sürdürülebilir bir iç ve dış
ticaret sistemine sahip olması, bu
ticaretin de mutlaka lojistik stratejileriyle
desteklenmesi önem arz etmektedir” diye
konuştu.

“LOJİSTİK ÜLKELERE EKONOMİK
VE STRATEJİK DEĞER KATIYOR”

Lojistiğin ülkelere ekonomik, sosyal,
psikolojik, kültürel, stratejik, askeri ve
politik alanlarda değer kattığını ifade
eden Karakaş, “Özellikle ekonomik alan-
da; ülkelerin milli gelirlerinin yükseltilme-
si, alım gücünün ve istihdamın artırıl-
ması, işsizliğin azaltılması, vergi gelir-
lerinin ve rekabet gücünün artırılması,
ekonomik büyüme ve kalkınma, dış
ticaret hacminin artırılması, yabancı ser-
maye artışı gibi pek çok konuda katkı
yaptığı bilinmektedir” dedi.

“AFYONKARAHİSAR TÜRKİYE’NİN
KAVŞAK NOKTALARINDAN”

Afyonkarahisar’ın coğrafi konum olarak
hem doğu-batı hem de kuzey-güney kori-
dorunda bulunan Türkiye’nin kavşak nok-
talarından birinde yer aldığını anlatan
Karakaş sözlerini şöyle sürdürdü:“Bu
yönüyle hem kara hem de demiryolu
trafiğinde Türkiye’nin İstanbul’dan sonra
en avantajlı konumuna sahip bir şehridir.
Kara ve demiryolunda bölgesel avanta-
jlara sahip Afyonkarahisar’da yaz gün-
lerinde günde ortalama 150 bin araç
geçmektedir. Ayrıca, Zafer Bölgesel
Havalimanı, Afyonkarahisar, Kütahya ve
Uşak illerinin ortak kullanımı için büyük
bir fırsat sağlamaktadır. Devlet
Demiryolları tarafından planlanan, ulusal
ve uluslararası tüm lojistik ve lojistikle
ilişkili faaliyetlerin, kamu ve özel sektöre
ait çeşitli işletmeler tarafından
yürütüldüğü bölgeler olan lojistik merke-
zler, özellikle sanayicilerimizin rekabet
gücünü artırmaktadır. Bu kapsamda
ülkemizi, bölgesinin lojistik üssü yapmak
üzere 23 ayrı yerde lojistik merkez plan-
lanmış ve bunların 12 tanesi faaliyete
geçmiştir.” Karakaş, Afyonkarahisar’ın bir
lojistik merkeze sahip olmamasına karşın
çevresine nazaran erişilebilirliği yüksek,
dört yöne demiryolu altyapısına sahip ve
yakınında havaalanı bulunması sebe-
biyle lojistik merkez haline gelme
konusunda önemli bir potansiyeli
olduğunu da sözlerine ekledi.

“LOJİSTİK DİĞER SEKTÖRLERİN DE
AYAKTA KALMASINA VESİLE”

Afyonkarahisar Vali Yardımcısı V. Harun
Reşit Han ise yaptığı konuşmada
Afyonkarahisar’ın 7 farklı ile komşu olan
bir şehir olduğunu belirterek,
“Afyonkarahisar, hem karayolu için hem
de demiryolu için kavşak nokta olarak
biliniyor. Aynı zamanda 7 ile de komşu
olan Afyonkarahisar bu manada Ege’nin
belki de en kritik illerinden biri. Bu neden-
le bu kongrenin ilimizde yapılması bence
çok önemli çünkü Afyonkarahisar sadece
termali, gastronomisi ile bilinen bir şehir
değil. Afyonkarahisar, et ve yumurta bor-
sasına yön veren, gıda alanında birçok
kente bağlantı sağlayan ve çok güçlü fir-
maları olan, sanayi alanında büyük
etkiye sahip bir şehir” dedi. Han, lojistiğin
diğer sektörler içinde önemli olduğunu
anlatarak, “Lojistik, bütün bu sektörlerin
hayatta kalmasını sağlayan bir damar
sistemi gibidir” dedi.

“LOJİSTİKTE TÜRKİYE
ÖLGESEL BİR GÜÇ”

Açış konuşmalarının ardından Ulaştırma
ve Altyapı Bakanlığı Ulaştırma Hizmetleri
Düzenleme Genel Müdürü Murat Baştor
“Lojistikte Türkiye’nin Bölgesel Gücü”
konulu sunumunu yaptı. Türkiye’nin,
jeopolitik konumu itibarıyla stratejik bir
noktada olduğunu ifade eden Baştor,
“Çağlar boyunca birçok medeniyete ev
sahipliği yapmış bu coğrafya, kültürleri
birbirine bağlayan ulaşım yollarını
barındırmakta. Bugün ise bilhassa doğu
ile batının, güneydoğu ile kuzeybatının
karşılıklı ilişkilerine yön verme potan-
siyelinin olması ve geçiş güzergâhının
üzerinde bulunması ülkemizde ulaştırma
ve lojistik sektörünü ön plana çıkarmak-
ta” diye konuştu.

“TÜRKİYE LOJİSTİK
KAPASİTESİNİ ARTIRMIŞTIR”

Türkiye’nin, lojistik altyapısını geliştirmek
için önemli adımlar attığını belirten
Baştor, “Özellikle, limanlar, demiryolları
ve karayolları gibi altyapı projelerine

yapılan yatırımlar, Türkiye’nin lojistik kap-
asitesini artırmıştır. Bu durum, ülkenin
bölgesel ve uluslararası ticaretteki rolünü
daha da güçlendirmiştir” dedi. Lojistikte
güçlü bir konuma sahip olmanın sadece
fiziksel altyapı ile sınırlı olmadığını anla-
tan Baştor, sözlerini şöyle sürdürdü:
“Lojistik sektöründe etkin bir şekilde
yönetilen bir lojistik zinciri, tedarik zin-
cirindeki diğer unsurlarla entegrasyon ve
iş birliği, gümrük işlemlerinde kolaylık gibi
faktörler de önemli. Türkiye’nin bu alan-
larda da gelişmeye devam etmesi, bölge-
sel lojistik gücünü daha da artıracaktır.
Türkiye, ulaştırma koridorlarında bölge-
sel ve uluslararası ticaretin gelişiminde
kritik bir konumda. Bu nedenle,
Türkiye’nin ulaştırma altyapısını sürekli
olarak geliştirmesi ve modernize etmesi
önemli.”

2053 YILINA KADAR 8 BİN 554
KİLOMETRELİK

DEMİRYOLU GÜZERGAHI
2022 yılında çalışmalarını tamamlanan
2053 Ulaştırma ve Lojistik Ana Planını
anlatan Baştor, planla karayolu, demiry-
olu, denizyolu, karayolu taşımacılığı ve
haberleşmenin yanı sıra akıllı ulaşım sis-
temlerine yönelik projeler ve alternatif
stratejiler ortaya konulduğunu söyledi.
Baştor, “Plan kapsamında uygun politika
tedbirleri ve altyapı proje önerileri 2029,
2035, 2053 hedef dönemleri için bir
eylem planına dönüştürülerek takibi
sağlanmıştır. Orta Asya Ülkeleri, Hazar
ve Kafkasya bölgesinden geçerek
Karadeniz üzerinden dünyaya açılmaya
çalışmakta. Avrupa ülkeleri ise, Asya
pazarlarına ulaşmak için güvenli, hızlı ve
ucuz taşımacılığa olanak sağlayacak
alternatif güzergâh arayışları içine gir-
mişlerdir” dedi. Ulaştırma ve Lojistik Ana
Planına göre Türkiye’de 2053 yılına
kadar 6 bin 425 kilometre hızlı tren güz-
ergâhı, bin 474 kilometre konvansiyonel
güzergâh, 393 kilometre yüksek hızlı tren
ve 262 kilometre çok yüksek hızlı tren
güzergahı olmak üzere toplam 8 bin 554
kilometrelik demiryolu güzergahı inşası
planlandığını belirten Baştor, Türk
Demiryolu Sektöründe İntermodal
Taşımacılık Hizmetlerinin Güçlendirilmesi
Projesini başlattıklarını kaydetti. Baştor,
“Proje kapsamında stratejik önemi haiz
altyapılar belirlenecek, intermodal yük
hizmetlerine ilişkin Aksiyon Planı hazır-
lanacak ve bu süreçte intermodal ulaştır-
ma hizmetleri bağlamında demiryolu yük
taşımacılığının nasıl daha da geliştir-
ilebileceğini planlayabilecek şekilde
kurumsal kapasite geliştirilecektir”
ifadelerini kullandı. >>MEHMET KASAL

Ulusal lojistik ve tedarik zinciri kongresi başladı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Bolvadin Uygulamalı Bilimler Fakültesi ve Lojistik
Derneği işbirliği ile düzenlenen 13. Ulusal Lojistik ve Tedarik Zinciri Kongresi başladı.
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Heyet ilk olarak Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’ı
makamında ziyaret etti. Ziyaretin ardından
AR-GE Teşvikleri Genel Müdürü ve
beraberindeki heyet ile Organize Sanayi
Bölgesindeki Teknopark inşaatına geçilerek
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu
Başkanı Bekir Yeşilay ve yüklenici firma
yetkilileri ile inşaat süreçleri değerlendirildi.
Üniversite ziyaretinde AKÜ Rektörü Prof. Dr.
Karakaş’a üniversite ve üniversite sanayi

işbirliği çerçevesinde yürütülen proje ve
çalışmalar hakkında bilgiler verildi.
Afyonkarahisar ve Uşak illerinin ortaklığında
kurulan Zafer Teknopark A.Ş’nin yönetim
Kurulu Başkanlığı görevini de yürüten
Rektör Karakaş ile AR-GE Teşvikleri Genel
Müdürü M. Bilal Macit Zafer Teknoparkın
Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesinde
inşaatı devam eden Teknopark binasının
süreçleri hakkında da görüş ve değer-
lendirmelerde bulundu. >>ANAHABER

Genel Müdür Macit Zafer
Teknopark projelerini inceledi

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı AR-GE Teşvikleri Genel Müdürü M. Bilal Macit ve Teknoloji Geliştirme Bölgeleri Dairesi Başkanı İbrahim Karabulut
ile AR-GE Tasarım Merkezleri Daire Başkanı Alper Kahramanca Zafer Teknopark’ın son durumu hakkında bir dizi ziyaretler gerçekleştirdi.

MHP Bolvadin İlçe Başkanı Mahmut Kızıltoprak,
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, Dişli
Belediye Başkanı Ahmet Mert, Özburun Belediye
Başkanı Bünyamin Özdemir ve MHP Bolvadin İl
Genel Meclis Üyesi Mehmet Koyuncu ile ilk

istişare toplantısını gerçekleştirdi.
“BOLVADİMİZ HAK ETTİĞİ HİZMETİ ALACAK”
Toplantı da konuşan MHP Bolvadin İlçe Başkanı
Mahmut Kızıltoprak, “31 Mart yerel seçimlerinin
ardından Bolvadin ilçemizde 3’te 3 yaparak

önemli bir başarı elde ettik.
Belediye başkanlarımız parti
rozetlerini çıkararak, ayırmadan
ayrıştırmadan kendi böl-
gelerinde vatandaşlarımıza
hizmet etmeye başlamışlardır.
Belediye başkanlarımızın seçim
öncesi meydanlarda vermiş
oldukları sözleri Milletvekili
Mehmet Taytak Bey’in büyük
destekleri ile kısa zamanda yer-
ine getireceğiz. Bolvadin ilçem-
izin gelişmesi için birlik ve
beraberlik içinde elimizden
geleni gayreti sarf edeceğiz.
Bugün yapılan istişare toplan-
tısı, ilçemizin geleceği için
önemli adımların atılmasına
vesile olacaktır" dedi. Belediye
başkanları ve il genel meclis
üyesi de toplantıda ilçenin
sorunlarını ve potansiyellerini
değerlendirerek, ortak akıl ve iş
birliği içinde hareket etme kararı
aldılar. >>MEVLÜT TINAS

Başkan Kızıltoprak, “Vekilimizin
destekleri ile Bolvadin’imiz gelişecek”
Milliyetçi Hareket Partisi Bolvadin İlçe Başkanı Mahmut Kızıltoprak, belediye
başkanları ve il genel meclis üyesi ile bir araya gelerek Bolvadin'in geleceği ve
hizmetler konusunda görüş alışverişinde bulundu. Başkan Kızıltoprak, MHP
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak’ın destekleri Bolvadin ilçesinin

hak ettiği hizmetlere kavuşacağını söyledi.

Mezarlık yollarında
yapılan parke çalış-
malarının yanı sıra
çevre düzenlemeleri
ve ağaçlandırma çalış-
maları da hızlı bir şek-
ilde devam ediyor.
Başkan Aynacı,
yapılan düzenleme
çalışmalarının hızla
t a m a m l a n a c a ğ ı n ı
belirterek, ziyaretçi-
lerin temiz ve düzenli
bir alanda ziyaretlerini
gerçekleştirebilecek-
lerini ifade etti. Çalış-
maların titizlikle
yürütüldüğünü ve
mezarlık alanının daha
bakımlı hale getirilmesi
için ekiplerin özveriyle
çalıştığını vurguladı.
>>ANAHABER

Başkan Derviş Aynacı, mezarlık alanında
düzenleme çalışmalarını inceledi

Belediye Başkanı Derviş Aynacı,
mezarlık alanında yapılan düzen-

leme çalışmalarını yerinde inceledi.
Bu anlamda Yenidoğan Mahalle

fırınına Potukoğlu Mehmet ÇİL,
İncili Mahalle Fırınına; Abdullah
Morca Papur ve Aziziye Mahalle
Fırınına; Asım Buzlu isimlerinin ver-
ilmesine oy birliği ile karar verildi.
Bu kararla, ilçenin kültürel mirasına
ve fırıncılık geleneğine katkıda
bulunan isimlerin unutulmaması ve
gelecek nesillere aktarılması hede-
fleniyor. Bu isimler, mahalle fırınları
aracılığıyla her gün onlarca hane
tarafından anılmış olacaklar. Bu
anlamlı uygulama ile ilgili olarak
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, "Fırıncılık geleneğimizin
önemli isimlerini yaşatmak ve gele-
cek nesillere aktarmak amacıyla
böyle bir karar aldık. Bu isimler,
ilçemizin kültürel ve tarihi mirasının
bir parçasıdır ve biz de bu mirasa
sahip çıkıyoruz." açıklamasında
bulundu. >>MEVLÜT TINAS

Emirdağlı fırıncıların isimleri
mahalle fırınlarında yaşatılacak

Emirdağ Belediye Meclisi tarafından alınan karar doğrultusunda, Emirdağ
Belediyesi tarafından yapılan Mahalle Fırınlarına ilçenin fırıncılık geleneğine

katkı sağlamış ve önemli hizmetler sunmuş fırıncıların isimleri verildi.

Taytak, geçtiğimiz yıl Afyonkarahisar Makine
Fabrikasının faaliyet alanlarının genişletilerek,
fabrikanın kurulduğu yıllardaki kapasiteye kavuş-
turulması için personel alımının önem arz ettiğini
Türkiye Şeker Fabrikaları A.Ş. Genel Müdürü Dr.
Muhiddin Şahin’e iletmişti. Genel Müdür Şahin,
Afyon Makine Fabrikasının kendileri için önemli
olduğunu, gereken her türlü desteği verecekleri-
ni, daha büyük makineler alınarak personel istih-
damını sağlayacaklarını Milletvekili Taytak’a bu

taleplerini en kısa zamanda karşılayacaklarını
belirtmişti.

“VERDİĞİMİZ TÜM SÖZLERİ YERİNE
GETİRMEYE DEVAM EDECEĞİZ”

Yaptığı açıklamada Taytak; “Afyon Makine
Fabrikası bölgemiz ekonomisi ve istihdamı
açısından bizler için önemlidir. Uzun zamandır
konunun takipçisiydim. Çok şükür takipçisi
olduğumuz her konu gibi bu konuyu da çözüme
kavuşturmuş bulunmaktayız. Türkiye genelinde

Makine Fabrikalarının İmalat
Birimlerine 50 personel alınacaktır.
Başvurular başlamış bulunmaktadır.
Afyon ilimize ise 2 kaynakçı, 2 tor-
nacı,1 elektrikçi olmak üzere 5 per-
sonel alımı gerçekleştirilecek ve fab-
rikamız bundan sonra peyderpey
olarak personel alımı devam ede-
cektir. Ayrıca fabrikamıza AR-GE
Birimi kurulacak ve böylece daha
büyük bir kapasiteye ulaşacaktır.
Genel Müdürümüz Dr. Muhiddin
Şahin Beyefendi’yle görüşerek
kendilerine hemşehrilerimiz adına
teşekkürlerimi ilettim. Her zaman
olduğu gibi ilime ve hemşehrilerime
hizmet etmeye, verdiğimiz tüm söz-
leri yerine getirmeye devam ede-
ceğiz. Hep söylediğim bir şey var
tekrar ifade etmek istiyorum. Biz
bakarız değil, yaparız düsturuyla
hareket ettik. Bundan sonra da
Cenab-ı Allah’ın izniyle böyle yap-
maya devam edeceğiz.” Dedi.
>>HÜDAYİ ACAR

Taytak müjdeyi paylaştı; Makine Fabrikası
2007 yılından sonra ilk personel alımını gerçekleştiriyor
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak’ın Afyon Makine Fabrikası

için yaptığı girişimler sonucu fabrikaya 2007 yılından sonra ilk personel alımı gerçekleşiyor.
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Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB)
tarafından ‘TOBB 80’inci Genel Kurulu' kap-
samında Ankara ATO Congresium’da resep-
siyon düzenlendi. Genel Kurul resepsiyonuna,
81 il ve 160 ilçeden Odalar ve Borsalar ile
Türkiye’nin tüm büyük sektörlerini kapsayan
67 sektör meclisinden iş insanları ve sektör
temsilcisi yer aldı. Programda açılış konuş-
ması gerçekleştiren TBMM Başkanı Numan
Kurtulmuş, TOBB’un yeni yönetim kuruluna
seçilenlere başarı diledi. Gelecek dönem
Türkiye’nin çok daha ileri gidebilmesi için bir-
likte mücadele edilmesi gerektiğini ve bunun
Türkiye’nin bütün kesimleri için tarihi bir
dönem olduğunu belirten Kurtulmuş,
“Cumhuriyetimizin ikinci asrına girdiğimiz,
önümüzde önemli hedefleri belirlediğimiz bir
dönemin başlangıcındayız. Türkiye’yi daha
ileriye götürmek, daha güçlü yarınlara taşı-
mak, her birimizin bulunduğu mevzide işini en
iyi şekilde yapmasıyla kaimdir. Bunun için hep
beraber devam edeceğiz, mücadele edeceğiz.
Aynı hedefler, aynı milli istikamet üzerinde
yürüyeceğiz ve bu ülkeyi Cumhuriyet’in ikinci
asrında çok daha güçlü ve büyük bir ülke
yapacağız” ifadelerine yer verdi. 

SÜRECİ SİYASİ 
PARTİLERİMİZLE BİRLİKTE 

TBMM ÇATISI ALTINDA SÜRDÜRECEĞİZ
Son dönemde yürütülen anayasa çalış-

malarına ilişkin konuşan Kurtulmuş,
Türkiye’nin yeni asrında TBMM’nin üzerine
düşen sorumlulukların en başından gelen yeni
anayasayla, iki darbenin ürünü olan mevcut
anayasayı sivil, demokratik, kapsayıcı,
kuşatıcı bir çerçeveye oturtturmak olduğunu
belirtti. Açık, şeffaf ve iyi belirlenmiş olan bir
süreci yürütmek için azimle, gayretle çabaladık-
larına dikkati çeken Kurtulmuş, “Meseleyi bir-
takım kısıtlar altında tutmamak için, birtakım
siyasi tartışmaların konusu haline getirmemek
için bütün bu süreci siyasi partilerimizle birlikte
TBMM çatısı altında sürdüreceğiz” diye konuştu. 

SİYASİ PARTİLERİN
ANAYASASI OLMAYACAK

Siyasi partilerin anayasasının olmayacağına,
siyasi partilerin anayasa tekliflerinin olacağına
vurgu yapan Kurtulmuş, bu çerçevede

Meclis’te grubu bulunan ve grubu olmayan
partilerin hepsinin görüşlerini alacaklarını dile
getirdi. Kurtulmuş, "Nasıl bir yöntemle bir
araya geleceğimizi bütün bu tartışmaların
sonucu hep beraber belirleyeceğiz. Yine sivil
toplum kuruluşlarının, üniversitelerin, hukuk
camiasının ve ‘Benim de bu konuda bir fikrim
var’ diyen herkesin sürece dahil olabileceği bir
süreci birlikte yöneteceğiz. Böylece bu milletin
anayasa yaptığı demokratik bir sürecin olgun-
laşmasını ve sonuç alınmasını sağlayacağız”
açıklamasında bulundu. 

MİLLETİN GÖNLÜNE 
YATAN BİR ANAYASA DÜZENLEYECEĞİZ

Kurtulmuş, 12 Eylül Anayasası kabul
edildiğinin ertesi gününden itibaren tartışmaya
açıldığını ve birçok siyasi parti tarafından
eleştirildiğini belirterek, "Madem öyle böyle-
sine büyük bir birikime sahip olan Türk
demokrasisi olarak hep birlikte hedeflerimizi
ortaya koyarak, sözümüzü söyleyerek eğip
bükmeden ve anayasa çalışmalarını bir siyasi
tartışmanın tarafı haline getirmeden sonuç
almak amacıyla bir araya geleceğiz ve inşallah
hep birlikte olgun bir metni, milletin gönlüne
yatan, büyük çoğunluk tarafından kabul gör-
müş olan bir metni Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde kabul edeceğiz” değer-
lendirmesinde bulundu.  

HER TÜRLÜ PLATFORMDA DA
YENİ ANAYASA TEKLİFLERİNİZİN

TARTIŞMAYA AÇILMASINI
SAĞLAYACAĞIZ

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nden yeni
anayasa çalışmalarına çok ciddi bir şekilde
katkı sunulmasını beklediklerini de belirten
Kurtulmuş, “Her türlü platformda da yeni
anayasa tekliflerinizin tartışmaya açılmasını
sağlayacağınızı ümit ediyoruz. Çünkü iş
dünyasının beklentilerinin, taleplerinin
anayasa çalışmalarında gündeme gelmemesi
düşünülemez. Bu vesileyle anayasa çalış-
malarında bu salonda bir de 81 ilimizin hepsi
temsil ediliyor. Hem TOBB’un niteliği gereği
hem de aynı zamanda Türkiye’nin farklı yer-
lerindeki insanların beklentilerini, taleplerini
alabilen bir kuruluş olarak onları da anayasa
çalışmalarına aksettirmenizi ümit ediyorum”

diye konuştu. 
BİZİM ÜZERİMİZE DÜŞENİN ÜLKENİN

SORUNLARININ ÇÖZÜLMESİ
OLDUĞUNA İNANIYORUM

Türkiye demokrasinin olgunluğunun alamet-
lerinden birisinin, demokraside farklı fikirlere
sahip olan, siyasi kararlara sahip olan parti-
lerin bir araya gelebilmesi olduğunu söyleyen
Kurtulmuş, “İnsanlar çok farklı fikirlerde ola-
bilir. Yüksek perdeden müzakere de edebilir,
mücadele de edebilir, münakaşa da edebilir.
Ama demokraside yapılmayacak tek şey, bir-
birine karşı yumruk sallamaktır. Demokraside
el sıkışarak en zor konuları halledebile-
ceğimize inanıyorum ve Türkiye Yüzyılında
önümüzdeki dönemde Cumhuriyetimizin ikinci
asrında üzerimize düşen temel sorumluluklar-
dan birisinin de tartışarak ülkenin sorunlarının
çözülmesi olduğuna yürekten inanıyorum”
dedi.  >>İHA 

TBMM Başkanı Kurtulmuş, Yeni anayasanın
birinci şartı mevcut anayasaya tam uymaktır
TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, yeni anayasa çalışmalarına ilişkin, "Meseleyi birtakım kısıtlar altında tutmamak için, birtakım siyasi

tartışmaların konusu haline getirmemek için bütün bu süreci siyasi partilerimizle birlikte TBMM çatısı altında sürdüreceğiz" dedi. 
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Gençlik ve Spor Bakanlığı ile Herkes için Spor Federasyonu iş bir-
liğinde bu yıl ilk defa 81 ilde kültür sanattan müziğe, spordan yarış-
malara kadar birçok etkinliğin yer alacağı “Gençlik Spor
Festivalleri” düzenliyor. Afyonkarahisar’da da Zafer Meydanında
düzenlenecek olan Gençlik Spor Festivalleri 19 Mayıs Pazar günü
saat 14:30’da başlayacak.

FESTİVALDE NELER VAR?
Gençlik Merkezi Faaliyetleri: Resim, el sanatları ve diğer ürünlerin
sergilendiği stantlar, mini atölye çalışmaları ve çocuklara yönelik

eğlenceli etkinlikler sizleri bekliyor. Spor Faaliyetleri: 3x3
basketbol gösterisi, bisiklet gösterisi, trambolin, bilek güreşi,
dart ve benzeri birçok spor aktiviteleri sizleri bekliyor. Sahne
Faaliyetleri: İl Müdürlüğü Müzik Ekibi'nin konserleri, yarış-
malar ve daha birçok sürpriz sizleri bekliyor.
GENÇLİK SPOR FESTİVALİ'NE KATILIN, EĞLENCENİN

TADINI ÇIKARIN!
19 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramı'nı
coşkuyla kutlamak ve unutulmaz bir gün geçirmek için 19

Mayıs Pazar günü
Afyonkarah isar
Zafer Meydanı'na
bekleniyorsunuz!
Etkinlik hakkında
daha fazla bilgi
i ç i n :
Afyonkarah isar
Gençlik ve Spor İl
M ü d ü r l ü ğ ü ' n ü
takip edebilirsiniz.
U n u t m a y ı n :
Gençlik Spor
Festivali'ne katılım
ü c r e t s i z d i r !
Gençlik Spor
Festivali ile
Gençlik Coşkusu
Tüm Türkiye'yi Sarsacak!
Bu yıl ilk defa 81 ilde
düzenlenen Gençlik Spor
Festivalleri, gençleri bir

araya getirerek, onların enerjisini ve coşkusunu kutlamaya imkan
veriyor. Afyonkarahisar'da da coşkuyla kutlanacak festivale tüm
halk davetlidir!
>>MEVLÜT TINAS

Gençlik spor festivali 19 Mayıs’ta 
zafer meydanında!

Afyonkarahisar’da 19 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramı coşkusu bu sene ilk
kez düzenlenen "Gençlik Spor Festivalleri" ile zirveye taşınıyor! 19 Mayıs Pazar günü Zafer

Meydanı'nda gerçekleştirilecek festivalde gençlik, spor ve eğlence bir araya geliyor.

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak,
2024 yılı Gençlik Kampları Ulusal Kamp
Dönemi başvurularının başladığını duyur-
du. Bu yıl, 12-15 yaş arası çocuklar için
Deniz Kampları ve 16-25 yaş arası gençler
için Doğa Kampları olmak üzere iki farklı
kamp seçeneği mevcut.

BAŞVURULAR NASIL YAPILIR?
Başvurular 15 Mayıs 2024 - 7 Haziran 2024
tarihleri arasında https://e-
genc.gsb.gov.tr/KampBasvuru üzerinden
online olarak yapılabilecek.
Elektronik başvuru yapma imkanı
bulunmayan gençler,
Afyonkarahisar Gençlik
Merkezlerine giderek de başvuru
yapabilirler.

KİMLER KATILABİLİR?
12-15 yaş arası çocuklar (Deniz
Kampları), 16-25 yaş arası gençler
(Doğa Kampları)

KAMP ÜCRETLERİ?
Gençlik Kampları ücretsizdir.
Katılımcıların yolculuk ve sağlık
sigortası Gençlik ve Spor
Bakanlığı tarafından karşılanmak-
tadır.

NE TÜR AKTİVİTELER YAPILACAK?
Deniz ve Doğa Kamplarında çeşitli sportif,
kültürel ve sosyal faaliyetler yer alacak.
Katılımcılar kampın temasına uygun atö-
lyelere katılacak, doğa yürüyüşleri, spor
müsabakaları ve eğlenceli aktivitelere
katılım sağlayacaklar. Daha fazla bilgi için
Afyonkarahisar Gençlik Merkezlerine bek-
liyoruz. Gençlik Kamplarına katılarak
unutulmaz bir yaz deneyimi yaşamak için
acele edin! >>İBRAHİM ARTIÇ

Gençlik kamplarına
başvurular başladı

Valilik, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Sağlık İl Müdürlüğü ve
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü arasında
imzalanan ‘’Çocuklarda Omurga Sağlığının
Korunması’na’’ yönelik İş Birliği Protokolü kapsamında
Milli Eğitim Müdürlüğü Konferans Salonunda yapılan
‘’Çocuklarda Omurga Sağlığının Korunması ve

Sağlıklı Beslenme’’ konulu eğitimlere Milli Eğitim
Müdür Yardımcısı Mevlüt Çınar ile öğretmenler katıldı.
Merkez ve ilçelerdeki tüm okul öncesi ve sınıf öğret-
menleri ile ortaokul kademesindeki Beden Eğitimi ve
Rehberlik öğretmenlere yönelik 24.04.2024 –
13.05.2024 tarihleri arasında proje koordinatörleri
tarafından verilen eğitimlerde; sağlıklı beslenme ve
obezite, çocuklarda omurga sağlığının önemi
konusunda farkındalık oluşturulması, omurga sağlığı
ve fiziksel aktivite ile ilgili bilgi birikiminin artırılması
amaçlanmaktadır.  Verilen eğitimlerden ilçelerimizde
1526 öğretmenimiz faydalandı.  >>MEHMET KASAL

’Çocuklarda omurga sağlığının
korunması’ konulu eğitim verildi
‘’Çocuklarda omurga sağlığının korunması ve sağlıklı beslenme’’ konulu

eğitimler tüm ilçelerde tamamlandı.

Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş'ın talimatıyla, Kaplıca İşletme ve
İştirakler Müdürlüğü bünyesindeki Sandıklı Yarı Olimpik Yüzme
Havuzu'nda ücretsiz yüzme kursları düzenlenecek. 11 yaş ve üzeri her
yaştan vatandaşı hedefleyen kurslara katılmak isteyenlerden sadece
abonelik ücreti alınacak, yüzme kurs ücreti alınmayacaktır. Yüzme kursları-
na katılmak isteyenler İstasyon Mahallesi, Hocalar Sandıklı Yolu, Yaşarlar
Zekiye Ana İlkokulu yanında bulunan Yarı Olimpik Yüzme Havuzu
Tesislerine başvurabilirler. Detaylı bilgi için 444 60 03 (Dahili -8-) numaralı
telefondan veya 0530 746 11 84 arayıp bilgi alabilirsiniz. Başkan Öztaş,
yaptığı açıklamada, "Sağlıklı yaşam ve sporun önemine inanıyoruz. Bu
kurslarımızla hemşehrilerimizi çeşitli sporlarla buluşturarak sağlıklı bir
yaşamın kapılarını aralıyoruz. Tüm vatandaşlarımızı yüzme kurslarımıza
bekliyoruz" diyerek açıklamalarda bulundu. >>MEVLÜTT TINAS

Sandıklı Belediyesi Başkanı Adnan Öztaş'ın Talimatıyla Yarı
Olimpik Yüzme Havuzunda Ücretsiz Yüzme Kursları Başlıyor.

Sandıklı’da ücretsiz yüzme kursları başlıyor
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Afyon Merkez
28-15°

Parçalı bulutlu

NÖBETÇİ ECZANELER
KARADAĞ

MECİDİYE MAH. ARI OTEL YANI
216 9890
SEZGİN

SAHİPATA KARAKOLU KARŞISI
214 4550
SERAP

DEVLET HASTANESİ - NO-03 ARKASI 
212 0709

Her hafta Cuma
günleri 10.00-
12.45 saatleri
arasında düzen-
lenecek ilk halk
günü toplantısı,
bugün (17 Mayıs
Cuma) Belediye
Meclis Salonunda
y a p ı l a c a k .
Belediye Başkanı

Burcu Köksal’ın Başkanlığında vatandaşlardan
gelen istek ve taleplerin dinleneceği toplantılara,
Başkan Yardımcılarımız ile belediye birim müdür-
lüleri katılacak. Konuyla ilgili sosyal medya
hesabından halkımıza seslenen Başkan Burcu
Köksal, mazbatasını aldığı günden bu yana şah-
sına gösterilen teveccühten dolayı herkese
teşekkür etti.

“SÖZLERİMİZİ YERİNE GETİRMEK İÇİN 
DAHA FAZLA ÇALIŞMAMIZ GEREKİYOR”

Afyonkarahisar için daha çok çalışmak ve zaman

harcamak gerektiğine işaret eden Başkan
mesajında şu ifadelere yer verdi: "Değerli
Hemşehrilerim, şahsıma göstermiş olduğunuz
teveccühten dolayı her birinize ayrı ayrı teşekkür
ediyorum. Üzerime yüklenmiş olan görev ve
sorumluluğun bilincindeyim. Pazartesi gününden
itibaren artık “Hayırlı Olsun” ziyaretleri için rande-
vu veremeyeceğiz. Çünkü Afyonkarahisar’ımız
için daha çok çalışmamız ve verdiğimiz sözleri
yerine getirebilmemiz için daha çok zaman har-
camamız gerekiyor. Bu demek değildir ki; sizlerle

görüşmeyeceğiz. Bundan sonra mahallenizde,
sokağınızda, caddenizde sizlerle bir araya gele-
ceğim. Ayrıca her Cuma günü Halk Günü
Toplantılarımıza başlıyoruz. Bu Cuma günü saat
10.00’dan itibaren Belediye binamızda sizlerle
buluşacağız. Ondan sonraki her Cuma günü de
yine her bir mahalle de sizlerle bir araya gelip,
sizleri dinleyeceğiz. Artık Afyonkarahisar’ımız için
birlikte omuz omuza çalışıp ilimizi hak ettiği yere
getireceğiz. Hepinize çok teşekkür ediyorum."
>>HÜDAYİ ACAR

Belediye'de halk günü dönemi başlıyor
Afyonkarahisar Belediyesi, vatandaşların istek ve beklentilerini doğrudan Başkan Burcu Köksal’a iletebileceği “Halk Günü Toplantılarına” başlıyor.

Kaymakam Bolat, Engelliler Haftası
dolayısıyla Şehit Teğmen Muzaffer
Gümüş Özel Eğitim Uygulama
Okulunda hazırlanan kutlama pro-
gramına katıldı. Engelli bireylerin
aileleri ile birlikte öğrencilerin pasta
kesip kutlama yaptığı etkinlikte

konuşan Kaymakam Bolat, engelli
bireylerin hayatın her alanında
değerli olduklarını ve onların hayat-
larını kolaylaştırmanın insanlık
görevi olduğuna dikkat çekti. Etkinlik
günün anısına çekilen hatıra
fotoğrafları ile sona erdi. >>İHA

Bolvadin’de engelliler
haftası etkinliği
Afyonkarahisar Bolvadin Kaymakamı Taner Bolat, engelli bireylerin
hayatını kolaylaştırmanın bir insanlık görevi olduğunu dile getirdi.

Belediye Sosyal Tesislerinde düzenlenen gecede Başkan
Burcu Köksal engelli vatandaşların mutluluklarına ortak oldu.
Gecede engelli bireylerle yakından ilgilenen Başkan Köksal,
her türlü talep ve önerilerine açık olduğunu bildirdi. Bu nokta-
da Afyonkarahisar Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü
bünyesinde oluşturulan Engelli Hizmetler Servisinden de
bahseden Başkan Köksal, “Göreve gelir gelmez kurduğumuz
Engelli Hizmetleri Biriminin amacı şehrimizdeki engelli birey-
lerimizi daha erişilebilir hale getirmek ve farkındalığı artırmak-
tı. Belediye olarak, engelli vatandaşlarımızın hayatlarını kolay-
laştırmak ve onların topluma tam katılımını sağlamak için
kararlılıkla çalışmaya devam edeceğiz. Sizlere saygı duymak
ve destek olmak, bizim en temel görevimiz. Bu özel geceyi
unutulmaz kılan herbirinize teşekkür ediyorum. Sizlerle gele-
cek de de birlikte olmayı  daha nice anlamlı etkinliklere imza
atmayı diliyorum. Herkesin, engelsiz bir yaşamı hak ettiği bir
dünya için birlikte çalışmaya  devam edeceğiz” diye konuştu.
Başkan Burcu Köksal’ın konuşmasının ardından engelli
kardeşlerimiz müzik dinletisi eşliğinde gönüllerince eğlendi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Engelliler haftası kapanışına özel gece
Afyonkarahisar Belediyesi, Belediye

Başkanı Burcu Köksal’ın ev
sahipliğinde engelli vatandaşlara
yönelik özel bir etkinlik düzenledi.

Kaymakam Bildirici, öğrenciler tarafından hazır-
lanan projelerin yer aldığı stantları gezerek pro-
jeleri tek tek inceledi. Öğrencilerden projenin
amacı, hedefi ve faydaları hakkında bilgi alan
Kaymakam Bildirici, projede emeği geçenlere
çalışmalarında başarılar diledi. Daha sonra bir
açıklama yapan Kaymakam Bildirici, “Bilim fuar-
ları, öğrenmeye istekli, merak eden, araştırma-
cı, bilinçli bireylerin yetişmesine katkı sağlayan
öğrenme metotlarından biridir. Bilim fuarları,
genç beyinlerin bilimin önemini kavrayıp, birçok
teorik bilginin gerçek yaşamdaki işleyişini fark
etmelerini sağlar. Öğretmen ve öğrencilerin
gayretli çalışmaları ile ortaya çıkan bu projelerin
bilim ve teknikte yeni buluşlara kapı aralamasını
temenni ederim” dedi. Fuardan sonra
Kaymakam Bilici, zafer parkında Sağlık Meslek
ve Teknik Anadolu Lisesi tarafından düzenlenen
kermese katıldı. >>İBRAHİM ARTIÇ

Kaymakam Bildirici, TUBİTAK
4006 bilim fuarına katıldı

İhsaniye kaymakamı İsmail BİLDİRİCİ, İlçe
Atatürk Ortaokulunda okul öğrencileri tarafın-

dan hazırlanan 18 projenin düzenlendiği
“TUBİTAK 4006 Bilim Fuarı’na katıldı. 

Afyonkarahisar’ın İscehisar
ilçesinde hayırsever iş
adamı tarafından yaptırıla-
cak olan okul için protokol
imzalandı.
Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı öncülüğünde, İl
Milli Eğitim Müdürlüğü ve iş
insanı Mehmet Çakmak
arasında İscehisar ilçesi
Tepecik Mahallesinde inşa
edilecek olan 12 sınıflı
ilkokul için protokol imza-
landı. Protokol imza töreni
sonrası konuşan Vali
Yiğitbaşı Çakmak ailesine
teşekkür ederek, inşaatın
kısa sürede başlayacağını
kaydetti. >>İHA

Hayırseverler tarafından yaptırılacak
olan okul için protokol imzalandı

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, merkezi sınavlara hazırlık
ve süreç değerlendirmelerinde bulunmak için ilçe ziyaretlerine
devam ediyor. Ziyaretini Sinanpaşa ilçesine gerçekleştiren İl
Müdürü Miraç Sünnetci’ye İlçe Müdürü Sadık Avcı ve Şube
Müdürü Hayati Duman da eşlik etti. İlçedeki ortaokul ve lise
müdürleri ile yapılan değerlendirme toplantısında İl Müdürü, “
Öğrencilerimiz bizlerin birer evladı. Yeri geliyor üzgün bir anlarını
yeri geliyor en mutlu oldukları en özel anlarını bizlerle paylaşıyor-
lar. Bizleri birer anne ve baba olarak görüyorlar. Bizler de onların
büyükleri olarak her zaman mutluluklarını ve iyiliklerini istiyoruz.
Onların doğru kararlar verebilmeleri için doğru yönlendirmelerim-
izi ve rehberliğimizi yapmalıyız. Hepimizin ortak gayesi onları
mutlu oldukları ve hedefledikleri iyi eğitim kurumlarında görmektir.
Onların eğitim hayatları boyunca biriktirdikleri bilgi birikimlerinin,
bu yolda akıttıkları her damla terin amacına ulaşması için hep bir-
likte çabalayacağız” dedi. >>MEVLÜT TINAS

Sünnetçi “Her damla ter hedefimize
bizi biraz daha yakınlaştıracaktır”


